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P R O T O K Ó Ł nr VI/15 
sesji Rady Miejskiej Węglińca 

w dniu 31 marca 2015 r.  
miejsce posiedzenia – sala posiedzeń Urzędu GiM W ęgliniec 

 
 
                  Przewodniczący Rady-Waldemar Błauciak o godz. 9.02 otworzył obrady 
wypowiadając oficjalną formułę: „Otwieram szóstą sesję Rady Miejskiej Węglińca”.  
Informując, że obecny jest cały ustawowy skład Rady stwierdził, że posiedzenie jest 
prawomocne.  
Lista obecności radnych stanowi zał. nr 1, a lista osób zaproszonych i uczestniczących w 
sesji-zał. nr 2. 
Powitał wszystkich zebranych.  
 
Do wskazanego przez Przewodniczącego Rady porządku obrad (zał. nr 3), który jak zauważył 
przekazany został radnym wraz z materiałami na sesję, uwag nie wniesiono. W związku z tym 
pozostał bez zmian.  
 
Nawiązując do punktu INTERPELACJE I ZAPYTANIA RADNYCH prowadzący obrady przypomniał, 
że tradycyjnie można je składać na piśmie, w trakcie trwania obrad. Dodał, że jeżeli będzie to 
możliwe, odpowiedź zostanie udzielona w dalszej części obrad, a w przypadku braku takiej 
możliwości, zainteresowanemu przekazana zostanie pisemna odpowiedź. 
 
Kolejny punkt porządku obrad dotyczył SPRAWOZDANIA Z DZIAŁALNOŚCI BURMISTRZA W OKRESIE 

MIĘDZY SESJAMI. Kserokopia pisemnego sprawozdania obejmującego miesiąc luty br., stanowi 
zał. nr 4. 
Niniejsze sprawozdanie zostało przyjęte bez uwag i pytań, 15 głosami „za”. 
 
Punkt 6. porządku obrad to INFORMACJA NT. WYKONANIA UCHWAŁ ORAZ WNIOSKÓW RADY W 

OKRESIE OD GRUDNIA 2014 R DO LUTEGO 2015 R . Przewodniczący wskazał na przygotowane 
pisemne materiały (zał. nr 5). Pytań ani uwag nie zgłoszono, a informację przyjęto 
jednogłośnie, 15 głosami „za”.  
 
Wskazując punkt 7.- ANALIZA DZIAŁALNOŚCI ZUK, Przewodniczący Rady przypomniał, że 
radni otrzymali pisemne materiały nt. działalności niniejszego zakładu (zał. nr 6). Poza tym 
temat ten omówiony został na wspólnym posiedzeniu Komisji Gospodarczo-Finansowej i 
Komisji Rewizyjnej, Prawa i Porządku Publicznego.   
Pytań do obecnego na sesji Dyrektora zakładu-Krzysztofa Polewskiego nie zgłoszono, a 
informację nt. działalności ZUK przyjęto 15 głosami „za”.  
 
Rozpoczynając kolejny temat - PRZYGOTOWANIE I PLANY REMONTOWE DRÓG GMINNYCH, 
Przewodniczący Rady przypomniał, że zrealizowany został wiosenny przegląd dróg. 
Wiceprzewodniczący Rady Stanisław Papież odczytał informację z przebiegu niniejszego 
objazdu, a jej kserokopia stanowi zał. nr 7. Natomiast Burmistrz Stanisław Mikołajczyk 
komentując pisemny plan remontów dróg na 2015 r (zał. nr 8) przedstawił dodatkowe 
informacje nt. aktualnej sytuacji związanej z remontami dróg ze środków Funduszu Ochrony 
Gruntów Rolnych. Między innymi poinformował, że z czterech wytypowanych dróg, 
ostatecznie do realizacji zakwalifikowane zostały dwie (w Czerwonej Wodzie prowadząca do 
stawu Balaton oraz ul. Skrajna w Starym Węglińcu). Podkreślił, że dwie odrzucone drogi nie 
są w całości własnością gminy, i że zostaną zgłoszone do dofinansowania w przyszłym roku. 
Burmistrz przedstawił także informacje dot. procedury związanej z wyborem, kwalifikacją i 
ustaleniem kolejności remontowanych dróg. Ponadto informacje związane z samą realizacją 



 2

tego zadania, przede wszystkim uzależnioną od możliwości finansowych wynikających m.in. 
z podziału nadwyżki budżetowej.  
Ze względu na informację Burmistrza, że podział nadwyżki planowany jest dopiero na 
kwietniowej sesji i obecnie wysuwanie wniosków w tej sprawie jest niecelowe, dyskusji nie 
podjęto, a temat został zamknięty. 
 
W związku z powyższym przystąpiono do kolejnego punktu porządku obrad tj. OCENA 

KOŃCOWYCH WYNIKÓW EGZAMINACYJNYCH W SZKOŁACH PODSTAWOWYCH I GIMNAZJACH. Pisemna 
informacja w tej sprawie, stanowi zał. nr 9.  
Przewodnicząca Komisji Oświaty i Kultury, radna Maria Fedyczkowska poinformowała, że 
Komisja przyjęła informację nt. działalności placówek oświatowych, przedszkoli publicznych 
i niepublicznych za I półrocze roku szkolnego 2014/2015. Jednak komisja zauważyła 
potrzebę  podjęcia działań zmierzających do naprawy, znajdującej się w szkole w Ruszowie, 
platformy służącej do przemieszczania się osób niepełnosprawnych oraz zapewnienia udziału 
dyrektorów placówek oświatowych w kolejnych posiedzeniach, na których omawiany będzie 
wymieniony na wstępie temat. 
Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych pytając, kto jest za przyjęciem i pozytywnym 
zaopiniowaniem informacji nt. oceny końcowych wyników egzaminacyjnych w szkołach 
podstawowych i gimnazjach z uwzględnieniem wypracowanych przez Komisję ustaleń? 
14 głosami „za”, Rada przyjęła niniejszą informację. 
(podczas głosowania nieobecny radny Krzysztof Kutrowski) 
 
W BLOKU UCHWAŁ, rozpatrzono następujące projekty; 
1. w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Węgliniec w 2015 roku” 
Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska-radny Marek 
Wawrzynek  poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała niniejszy projekt uchwały.  
Natomiast Burmistrz S.Mikołajczyk przybliżając istotę projektu podkreślił m.in., że 
obowiązek przyjęcia w/w programu wynika z przepisów ustawy, a projekt w tej sprawie 
podlega opiniowaniu przez określone podmioty i instytucje, w tym m.in. przez koła łowieckie, 
Towarzystwo Opieki nad Zwierzętami.  
Pytań ani uwag nie zgłoszono. 
15 głosami „za”, Rada podjęła uchwałę nr 54/VI/15 w sprawie przyjęcia „Programu opieki 
nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy 
Węgliniec w 2015 roku”. Podjęta uchwała stanowi zał. nr 10.  
2. w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy użyczenia na część nieruchomości 

położonej w Węglińcu 
Przewodniczący Komisji Gospodarczo-Finansowej-radny Zbigniew Zawadzki poinformował, 
że komisja pozytywnie zaopiniowała niniejszy projekt uchwały, wnosząc jednak o zmianę 
okresu umowy użyczenia ze wskazanego w uchwale czasu nieokreślonego, na „okres 10 lat”. 
Propozycję w/w zmiany Rada przyjęła jednogłośnie, 15 głosami „za”.   
Z uwzględnieniem przyjętej zmiany, 15 głosami „za”, Rada podjęła uchwałę nr 55/VI/15 w 
sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy użyczenia na część nieruchomości położonej 
w Węglińcu. Przedmiotowa uchwała stanowi zał. nr 11. 
3. w sprawie wprowadzenia poboru opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi w formie inkasa, wyznaczenia inkasentów i określenia wynagrodzenia 
za inkaso 

Przewodniczący Komisji GF poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała niniejszy 
projekt.  
Burmistrz S.Mikołajczyk poinformował m.in., że obecnie wynagrodzenie za wskazane w 
projekcie inkaso wynosi 3%. Natomiast proponowana zmiana, ustanowienia tego 
wynagrodzenia na poziomie 5%, wynika z sugestii sołtysów.  
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Radni obejrzeli także slajdy obrazujące pobór opłat w 2014 roku, pobór w rozbiciu na 
poszczególnych sołtysów oraz skutek finansowy zmiany, stanowiący kwotę 4.417 zł.  
Uwag nie zgłoszono.  
15 głosami „za”, Rada podjęła uchwałę nr 56/VI/15 w sprawie wprowadzenia poboru 
opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi w formie inkasa, wyznaczenia 
inkasentów i określenia wynagrodzenia za inkaso. Niniejsza uchwała stanowi zał. nr 12. 
4. w sprawie zmiany uchwały nr 40/V/15 z dnia 25 lutego 2015 r w sprawie określenia 

kryteriów rekrutacyjnych, warto ści punktowej poszczególnych kryteriów oraz 
rodzajów dokumentów niezbędnych w celu potwierdzenia spełniania kryterium w 
drugim etapie postępowania rekrutacyjnego do publicznego przedszkola, oddziałów 
przedszkolnych w szkołach podstawowych oraz punktu przedszkolnego 
prowadzonych przez Gminę Węgliniec 

Przewodnicząca Komisji OiK poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała niniejszy 
projekt.  
Burmistrz S.Mikołajczyk wyjaśnił, iż w podjętej 25 lutego br uchwale, w §1 pkt.2 tabeli  
wprowadza się korektę polegającą na dodaniu zapisu: „lub pracujący rodzic samotnie 
wychowujący kandydata”. 
Uwag nie zgłoszono.   
15 głosami „za”, Rada podjęła uchwałę nr 57/VI/15 w sprawie zmiany uchwały nr 40/V/15 
z dnia 25 lutego 2015 r w sprawie określenia kryteriów rekrutacyjnych, wartości punktowej 
poszczególnych kryteriów oraz rodzajów dokumentów niezbędnych w celu potwierdzenia 
spełniania kryterium w drugim etapie postępowania rekrutacyjnego do publicznego 
przedszkola, oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych oraz punktu 
przedszkolnego prowadzonych przez Gminę Węgliniec. Niniejsza uchwała stanowi zał. nr 
13. 
5. w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 

zawarcie umowy najmu pomieszczenia gospodarczego  
Przewodniczący Komisji GF poinformował, iż wszystkie tzw. projekty „ogródkowe” zostały 
pozytywnie zaopiniowane przez komisję. Jednak w przypadku dwóch projektów wniesiono o 
ich uzupełnienie poprzez wpisanie nazwy ulicy.  
Przewodniczący Rady uzupełniając dodał, że nazwy ulic zostaną podane przy omawianiu 
tych projektów.   
Przewodniczący Komisji GF poinformował również, że komisja zaproponowała okres 
umowy najmu/dzierżawy ”do 5 lat”.  
Z uwzględnieniem w/w okresu najmu, 15 głosami „za”, Rada podjęła uchwałę nr 58/VI/15 
w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i zawarcie 
umowy najmu pomieszczenia gospodarczego. Podjęta uchwała stanowi zał. nr 14.  
6. w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 

zawarcie umowy dzierżawy gruntu na cele rekreacyjne 
Przewodniczący Rady wskazał, iż w § 1 niniejszego projektu, po słowach „położonej w 
Węglińcu”, należy dopisać: „przy ul. Karola Wojtyły”. 
W/w korektę przyjęto 14 głosami „za”, przy 1 „wstrzymującym się”. 
Z uwzględnieniem zaproponowanego przez Komisję GF okresu dzierżawy oraz przyjętej 
korekty, 13 głosami „za”, przy 2 „wstrzymujących się”, Rada podjęła uchwałę nr 59/VI/15 
w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i zawarcie 
umowy dzierżawy gruntu na cele rekreacyjne. Przedmiotowa uchwała stanowi zał. nr 15. 
7. w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego 

i zawarcie umowy dzierżawy gruntu pod zabudowę kubaturową 
Z uwzględnieniem zaproponowanego przez Komisję GF okresu dzierżawy, 14 głosami „za”, 
przy 1 „wstrzymującym się”, Rada podjęła uchwałę nr 60/VI/15 w sprawie wyrażenia zgody 
na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i zawarcie umowy dzierżawy gruntu pod 
zabudowę kubaturową. Podjęta uchwała stanowi zał. nr 16.  
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8. w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 
zawarcie umowy najmu pomieszczenia gospodarczego 
Uwzględniając zaproponowany przez Komisję GF okres najmu, 15 głosami „za”, Rada 
podjęła uchwałę nr 61/VI/15 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu 
przetargowego i zawarcie umowy najmu pomieszczenia gospodarczego. Niniejsza uchwała 
stanowi zał. nr 17.  

9. w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i zawarcie 
umowy najmu pomieszczenia gospodarczego 
Uwzględniając zaproponowany przez Komisję GF okres najmu, 14 głosami „za”, Rada 
podjęła uchwałę nr 62/VI/15 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 
trybu przetargowego i zawarcie umowy najmu pomieszczenia gospodarczego. Niniejsza 
uchwała stanowi zał. nr 18.   
(podczas głosowania nieobecna radna M.Fedyczkowska)  

10. w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 
zawarcie umowy najmu pomieszczenia gospodarczego 
Uwzględniając zaproponowany przez Komisję GF okres najmu, 14 głosami „za”, Rada 
podjęła uchwałę nr 63/VI/15 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 
trybu przetargowego i zawarcie umowy najmu pomieszczenia gospodarczego. Niniejsza 
uchwała stanowi zał. nr 19.   
(podczas głosowania nieobecna radna M.Fedyczkowska)  

11. w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 
zawarcie umowy dzierżawy gruntu na cele rekreacyjne 
Przewodniczący Rady wskazał, iż po wyrazach: „położonej w Węglińcu”, wymienionych  w 
§ 1 niniejszego projektu, należy dopisać: „przy ul. Karola Wojtyły”. 
W/w korektę przyjęto 13 głosami „za”, przy 1 „wstrzymującym się”. 
(podczas głosowania nieobecna radna M.Fedyczkowska)  
Z uwzględnieniem zaproponowanego przez Komisję GF okresu dzierżawy oraz przyjętej 
korekty, 13 głosami „za”, przy 2 „wstrzymujących się”, Rada podjęła uchwałę nr 64/VI/15 
w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i zawarcie 
umowy dzierżawy gruntu na cele rekreacyjne. Przedmiotowa uchwała stanowi zał. nr 20. 

12. w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 
zawarcie umowy najmu pomieszczenia gospodarczego 
Uwzględniając zaproponowany przez Komisję GF okres najmu, 15 głosami „za”, Rada 
podjęła uchwałę nr 65/VI/15 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu 
przetargowego i zawarcie umowy najmu pomieszczenia gospodarczego. Uchwała ta stanowi 
zał. nr 21.    

13. w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 
zawarcie umowy najmu pomieszczenia gospodarczego 
Uwzględniając zaproponowany przez Komisję GF okres najmu, 13 głosami „za”, przy 2 
„wstrzymujących się”, Rada podjęła uchwałę nr 66/VI/15 w sprawie wyrażenia zgody na 
odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i zawarcie umowy najmu pomieszczenia 
gospodarczego. Uchwała ta stanowi zał. nr 22.    
 
W punkcie SPRAWY ORGANIZACYJNE; 
Przewodniczący Komisji Gospodarczo-Finansowej poinformował, że Komisja pozytywnie 
zaopiniowała wniosek o zmianę przeznaczenia rezerwy celowej oświatowej na kwotę 
18.986,00 zł.  
Skarbnik Jolanta Zawisza odpowiadając na pytanie, dodatkowo uzasadniła zaproponowaną 
zmianę, wskazując jej nowe przeznaczenie.  
Poddaną pod głosowanie wypracowaną, pozytywną opinię Komisji GF, Rada przyjęła 
jednogłośnie, 15 głosami „za”.  
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Przewodnicząca Komisji Oświaty i Kultury poinformowała, że komisja negatywnie 
zaopiniowała wniosek Klubu Sportowego „Orliki”  o dofinansowanie zajęć sportowych 
prowadzonych w pomieszczeniu siłowni położonej na stadionie w Węglińcu. 
15 głosami „za”, Rada przyjęła i poparła w/w opinię.  
Kontynuując, Przewodnicząca Komisji OiK poinformowała, iż komisja pozytywnie 
zaopiniowała koncepcję przeniesienia atestowanego sprzętu, zlokalizowanego obecnie w 
pomieszczeniu siłowni na stadionie, do jednego z pomieszczeń na hali sportowej położonej 
przy szkole w Węglińcu, gdzie funkcjonowała będzie pod nadzorem osoby mającej stosowne 
uprawnienia, siłownia komunalna oraz przeniesienie sprzętu lekkoatletycznego na stadion. 
13 głosami  „za”, przy 2 „wstrzymujących się”, Rada przyj ęła i poparła w/w opinię. 
Przewodnicząca Komisji OiK poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała 
propozycję zagospodarowania pomieszczeń garażowych MGOK przez Stowarzyszenie 
Miłośników Ziemi Węglinieckiej oraz Towarzystwo Kresów Południowo-Wschodnich, 
łącznie z kosztami przystosowania (poza wykonaniem instalacji elektrycznej, która stanowiła 
będzie koszt gminy) z przeznaczeniem na prezentację dwóch, uzupełniających się ekspozycji. 
(o godz. 10.35 sesję opuściła radna Elżbieta Grabowska) 
Jednogłośnie, 14 głosami „za”, Rada przyjęła i poparła w/w opinię.  
Przewodnicząca Komisji OiK poinformowała, iż komisja zaproponowała 7.30, jako godzinę 
rozpoczynania posiedzeń Komisji i Rady. Dodała, że zaproponowano również, by odbiory 
robót odbywały się w godzinach popołudniowych.  
Odnosząc się do pierwszej z w/w spraw Burmistrz S.Mikołajczyk zapewnił, że od strony tut. 
Urzędu nie ma przeszkód do wskazanej godziny rozpoczynania posiedzeń. Natomiast w 
przypadku odbioru robót zauważył, że z uwagi, iż uczestniczą w nich przedstawiciele 
jednostek zewnętrznych, godziny popołudniowe mogą stanowić problem.  
W trakcie dyskusji radnych nad pierwszą z w/w spraw, godzinę rozpoczynania posiedzeń 
komisji pozostawiono Przewodniczącym.  
Następnie Przewodniczący Rady przedstawił korespondencję, jaka wpłynęła do Rady w 
okresie międzysesyjnym. Po zaprezentowaniu pisma Sołectwa Kościelna Wieś o zmianę 
przeznaczenia środków funduszu sołeckiego, Burmistrz S.Mikołajczyk m.in. przybliżył 
niniejszy wniosek oraz samo zagadnienie, jakim jest fundusz. Z informacji tych wynikało, iż 
zmiana przeznaczenia środków funduszu, na zadania nie wymienione w budżecie, jest 
niemożliwa. Odnosząc się do podniesionej przy okazji dyskusji nad tą sprawą, kwestii 
wykaszania poboczy dróg Burmistrz wyjaśnił, że w żadnym sołectwie nie było to 
realizowane z funduszy sołeckich. Poza tym wykaszanie może dotyczyć wyłącznie odcinków 
położonych przy działkach gminnych. Podkreślił również, że po raz pierwszy w br. zadanie 
to ujęte zostało w specyfikacji dot. utrzymania zieleni.  
Po prezentacji pisma Dyrektora MGOK w Węglińcu, przedstawiającym dwie koncepcje 
zagospodarowania świetlicy wiejskiej w Zielonce (zał. nr 23), popartym dodatkowymi 
ustnymi informacjami Dyrektor I.Uśpieńskiej Domagała,  przeprowadzono dyskusję. W jej 
efekcie, w drodze głosowania 13 głosami „za”, przy 1 „wstrzymuj ącym się”, Rada  
opowiedziała się za wyborem II wariantu (z działalnością handlową na 
dotychczasowych zasadach na parterze), wskazując  jednocześnie potrzebę narzucenia 
niezbędnych warunków mających na celu zabezpieczenie bezkolizyjnego 
funkcjonowania obydwu prowadzonych tam działalności oraz potrzeb działalności 
kulturalnej w Zielonce. 
Po prezentacji korespondencji, zgodnie z ustaleniami podjętymi na posiedzeniu Komisji OiK, 
Dyrektor MGOK przedstawiła kosztorys imprezy Święta Grzybów w wersji jedno- i 
dwudniowej. Kserokopie tych kosztorysów stanowią kolejno zał. nr 24 i 25. Dyrektor odniosła 
się także do wskazanych przez radnych poszczególnych wydatków, omawiając i uzasadniając 
je szczegółowo.   
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Realizując punkt dot. ODPOWIEDZI NA INTERPELACJE I ZAPYTANIA, Burmistrz S.Mikołajczyk 
odniósł się do pytań radnego Krzysztofa Kutrowskiego.    
W kwestii pierwszego pytania dot. możliwości wynegocjowania remontu nieprzebudowanego 
dotąd odcinka drogi 296, od Starego Węglińca do Ruszowa poinformował m.in., że po 
wyspecyfikowaniu, po okresie zimowym, potrzeb remontowych wszystkich dróg 
wojewódzkich ma zostać opracowany grafik i zakres rzeczowy potrzeb w tym przedmiocie. 
Przypomniał też o prezentowanej już na poprzednich posiedzeniach, uzyskanej od Dyrektora 
Dolnośląskiej Dyrekcji Służby Dróg i Kolei, informacji o możliwości podbudowy tylko 
jednego kilometra drogi 296 na wskazywanym odcinku. Ostateczne decyzje mają jednak 
zapaść dopiero po wymienionym wcześniej przeglądzie dróg.   
Odnosząc się do pytania o działania dot. pozyskania dla tut. gminy nowych działalności, 
Burmistrz zwrócił uwagę na ograniczenia spowodowane m.in. obszarem Natura 2000 czy 
wyłączeniem z aktywności inwestycyjnej kompleksu leśnego (od torów kolejowych w 
kierunku Czerwonej Wody). A nawiązując do pytania o zainteresowanie inwestorów 
rozpoczęciem działalności na terenie tut. gminy wskazał na podmioty zainteresowane 
lokalizacją baterii fotowoltaicznych na terenie Czerwonej Wody oraz budową sklepu na 
terenie położonym przy wjeździe do Węglińca. Pytany, przybliżył szczegóły związane z 
planowaną lokalizacją baterii fotowoltaicznych. Odnosząc się do wskazanego jeszcze przez 
radnego K.Kutrowskiego, nieużytkowanego terenu położonego przed tut. Urzędem 
poinformował, że jest to teren prywatny.  
 
W punkcie WOLNE GŁOSY I KOMUNIKATY; 
Dyrektor MGOK odniosła się do podniesionej przez radnego Grzegorza Tyrakowskiego 
możliwości zatrudnienia pracownika, na czas nieobecności spowodowanej dłuższą chorobą 
obecnego pracownika świetlicy w Ruszowie. Omówiła m.in. trwający czas  nieobecności tego 
pracownika, uzyskaną informację o przewidywanym powrocie do zdrowia, obecny sposób 
realizowania zajęć. Jednak decyzję w sprawie ewentualnego zatrudnienia nowej osoby, 
Dyrektor uzależniała od decyzji lekarza, co do rokowanego terminu powrotu do pracy 
chorego obecnie pracownika.   
Burmistrz S.Mikołajczyk na prośbę Wiceprzewodniczącego Rady przybliżył sprawę 
podniesioną na posiedzeniu Komisji Zdrowia i Spraw Socjalnych dot. możliwości 
udostępnienia lekarzom, zatrudnionym przez WS SPZOZ w Zgorzelcu oraz miejscową 
Praktykę Lekarzy w Węglińcu, dwóch lokali mieszkalnych położonych w ośrodku zdrowia w 
Ruszowie. Z informacji tych wynikało również, że w/w lokale nie będą przydzielane osobom 
z listy oczekujących na mieszkania. Poza tym Gmina musi mieć także zabezpieczony wolny 
lokal mieszkalny na potrzeby wynikające z sytuacji kryzysowych.  
Burmistrz S.Mikołajczyk, przedstawił także inne informacje, omawiając; 
- Roboty inwestycyjne i ich etapy realizacji, jak zakończone i odebrane dwie oczyszczalnie 
ścieków. Dodatkowe prace związane z przeprowadzeniem rury kanalizacyjnej na drugą stronę 
Zielonki i podłączenie kolejnych obiektów, a także podłączenie kolejnych bloków do 
oczyszczalni w Ruszowie są nowymi zadaniami, na które są zabezpieczone środki, a ich 
wykonawca wyłoniony zostanie w drodze przetargu. Możliwe zagrożenia wynikające z 
realizacji zadania przez inny, niż sporządzający projekt, podmiot. Konsekwencje wynikające 
z niedotrzymania terminu realizacji zadania.  
Do przedstawionej informacji, radni uwag nie zgłosili. 
- Sprawy związane z ogłoszonym po raz trzeci przetargiem na utrzymanie zieleni (m.in. 
dotychczasowe oferty przekraczały wysokość środków przeznaczonych na ten cel, szersze 
rozpropagowanie informacji o trzecim przetargu). 
Do w/w informacji uwag nie zgłoszono. 
- Zadanie, jakim jest termomodernizacja (koszty, kolejność realizacji, wielkości środków, 
jakie należało będzie dołożyć na realizację zadania).   
Radni uwag nie zgłosili. 
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- Propozycję przejęcia od PKP działki 237/19 położonej w Węglińcu  (wzdłuż ul. Kolejowej, 
w kierunku stacji, do wysokości końca nieruchomości kościoła).  
(o godz. 12.10 posiedzenie opuścił radny Mariusz Mól) 
Żaden z radnych, pytany przez Przewodniczącego Rady, o to czy jest przeciwny przejęciu 
w/w terenu, nie zgłosił sprzeciwu. 
- Możliwości pozyskania środków z Urzędu Marszałkowskiego w ramach Odnowy Wsi 
Dolnośląskiej (zasady udziału, możliwe przeznaczenie środków tego programu, termin 
składania wniosków, propozycja wystąpienia z jednym wspólnym wnioskiem na realizację 
zadania, jakim będzie urządzenie siłowni zewnętrznych w oparciu o środki funduszu 
sołeckiego). 
Radni pytani o to, czy mają coś przeciwko niniejszej propozycji i wystąpieniu gminy z 
przedstawionym  wnioskiem, nie zgłosili sprzeciwu. Radny Tomasz Szymański stwierdzając, 
iż jest to dobry pomysł, zwrócił uwagę, by pamięć także o środkach dla Węglińca, który nie 
posiada funduszu sołeckiego.  
Burmistrz przypomniał o zadaniach wykonanych w latach poprzednich także w Węglińcu, 
(tabliczki z nazwami ulic, siłownia zewnętrzna). Wskazał również, by miejscowi radni 
przedstawili propozycję zadania do realizacji w roku bieżącym.   
 - Planowane wystąpienie o zmianę przeznaczenia, będącego darowizną Starostwa 
Powiatowego w Zgorzelcu, terenu po byłym przedszkolu w Węglińcu (na cele infrastruktury 
sportowo-rekreacyjnej, w tym: skatepark i urządzenia siłowni zewnętrznej). 
Uwag nie zgłoszono. 
- Wniosku o użyczenie pomieszczeń po Policji w obiekcie położonym w Węglińcu przy ul. 
Karola Wojtyły i wniosku o przejęcie całego obiektu na własność gminy.  
Uwag nie zgłoszono.  
Burmistrz zaprosił jeszcze wszystkich chętnych do udziału w uroczystościach 
upamiętniających 10. rocznicę śmierci Papieża Jana Pawła II, które będą miały miejsce 2 
kwietnia w Węglińcu, o godz. 21.37, przy pomniku. 
Natomiast Przewodniczący Rady przypomniał o posiedzeniu Komisji Oświaty i Kultury 
zwołanej na dzień 7 kwietnia 2015 r. Poinformował także o najbliższych planach związanych 
z posiedzeniami Komisji Rewizyjnej, Prawa i Porządku Publicznego oraz Rady.  
W imieniu własnym oraz Burmistrza złożył także życzenia świąteczne.  
 
              O godz. 12.35 Przewodniczący zakończył obrady słowami: „Zamykam szóstą sesję 
Rady Miejskiej Węglińca”.   
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